

Bestyrelsesmøde 4/9-17 kl.19 på Ørnedalen.

Tilstede : Jonas-Thea-Anders-Henrik-Dennis-Mads-Jan-Karina.

Afbud : Stefan-Søren-Jimmy-Jens.

Økonomi :

Tal fra motorsportsfestival ikke helt opgjort endnu.

Ang. presse 2018:

Findes en person som kan varetage dette.

Laves folder ang. løb sæson 2018.

Skilte/flag sæson 2018 :

Findes tovholder samt laves drejebog.

Cafeteria sæson 2018 :

Findes ny tovholder, da Ea ønsker at stoppe.

Jane har meddelt at hun ønsker at tage ishus på bakken + ishus på publikumsbakken sæson 2018.

Overlevering ved opgaver:

Laves drejebog ang. forskellige opgaver så det er nemmere for nye folk at overtage.

Medlem/evalueringsmøde 4/10-2017:

Holdes ved Tom VVS Sæby kl.19.

Evaluering af klubbens løb sæson 2017.

Klubfest jan 2018:

Fest på Knivholt. Planlægning er i gang af festudvalget. Pris 2018 bliver 150 kr pr. person.

Klubben indstiller Daniel Svenningsen til international løbsleder sæson 2018.

Klubben har indsendt mangler og rettelser ang. afholdelser af kursus'er til DASU.

Klubben har ansøgt TRYG angående hjeretstarter.

Næste møde skal medlemmers arbejdsdage optælles.

Næste møde planlægges nedlukning af banen.

Mange møder i løbet af efterår og vinter:

FUFmøde : Lone K + Kurt deltager.

Dialogmøde Odense : Karina og Anders deltager.

Næste møde 25 september på Ørnedalen kl.19.

Karina